

ПОЛУЙЧИК ТАТЬЯНА ВАСИЛЬЕВНА
PALUYCHIK TATSIANA

БИОГРАФИЯ

Полуйчик Татьяна Васильевна выпускница Белорусского национального технического университета 2007 г., специальность «Технология. Профориентационная психология», квалификация «Преподаватель, педагог-психолог».

В 2008 г закончила магистратура БНТУ, специальность «Теория и методика профессионального образования», академическая степень магистра педагогических наук, магистерская диссертация на тему «Гендерный аспект профессионального самоопределения старшеклассников».

В 2015 г. закончила аспирантуру БНТУ по специальности 13.00.08 – «Теория и методика профессионального образования», присвоена квалификация «Исследователь» в области педагогических наук.

С 2013 по 2016 год работала на кафедре «Психология» БНТУ в должности преподавателя.

В 2016 году избрана на должность старшего преподавателя кафедры «Психология» БНТУ.

**НАУЧНАЯ И ПЕДАГОГИЧЕСКАЯ
ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ**

- область научных интересов:

Гендерные особенности профессионального самоопределения студентов технического вуза. Гендерные проблемы подготовки инженерно-педагогических кадров..

- участие в научно-исследовательских темах и проектах:

Задание 5.11. «Профессиональная социализация студентов технических вузов (методологические аспекты)»

ГКПНИ «Экономика и общество»

ГБ 11-278 «Психолого-педагогические и социальные аспекты развития высшего технического образования»

ГБ 16-223 «Психолого-педагогические аспекты гуманитаризации образовательного процесса в техническом вузе

BIOGRAPHY

Semiichik Tatyana Vasilievna graduated from the Belarusian National Technical University in 2007, specialty "Technology. Vocational guidance psychology ", qualification " Teacher, teacher-psychologist ".

In 2008 she graduated from the BSTU Master's Degree, specialty "Theory and Methodology of Professional Education", academic degree of Master of Education, Master's thesis on the topic "Gender Aspect of Professional Self-Determination of High School Students".

In 2015 she graduated from the BNTU postgraduate specialty 13.00.08 - "Theory and Methodology of Vocational Education", she was awarded the qualification "Researcher" in the field of pedagogical sciences.

From 2013 to 2016 she worked at the Department of Psychology BNTU as a teacher.

In 2016 she was elected to the post of senior lecturer of the Department of Psychology of BNTU.

**SCIENTIFIC AND PEDAGOGICAL
ACTIVITIES**

- field of scientific interests:

Gender features of professional self-determination of students of a technical university. Gender problems in the training of engineering and pedagogical personnel.

- participation in research topics and projects:

Activity 5.11. "Professional socialization of students of technical universities (methodological aspects)" GKПNI "Economics and Society"

GB 11-278 "Psychological-pedagogical and social aspects of the development of higher technical education"

GB 16-223 "Psychological and pedagogical aspects of the humanitarization of the educational

<p>(на примере блока социально-гуманитарной подготовки интегрированного модуля «Философия» учебной дисциплины «Основы психологии и педагогики» и специализированного модуля учебной дисциплины «Психология труда»))»</p> <p>- преподаваемые дисциплины: «Основы психологии и педагогики», «Психология труда»</p> <p style="text-align: center;">ПУБЛИКАЦИИ</p> <p>Соавтор одной монографии, имеет более 14 научных публикаций</p>	<p>process in a technical university (on the example of the block of social and humanitarian preparation of the integrated module" Philosophy "of the educational discipline" Fundamentals of Psychology and Pedagogy "and a specialized module of the educational discipline" Labor Psychology ") "</p> <p>- the disciplines taught: "Fundamentals of Psychology and Pedagogy", "Psychology of Labor".</p> <p style="text-align: center;">PUBLICATIONS</p> <p>Co-author of one monograph, has more than 14 scientific publications.</p>
---	--